
 

 
 
 
Referat af generalforsamlingen 2024 i Dch Nivå mandag d. 24/2-2025: 
 
Formanden bød velkommen og takkede for det store fremmøde. 
 
Pkt. 1 - Valg af dirigent 
Lone Schrøder blev valgt som dirigent. 
Iben Dam blev valgt som referent. 
Lone takkede for valget og konstaterede, at forsamlingen var lovligt indkaldt og  
beslutningsdygtig iht. vedtægterne. 
 
Derefter præsenterede alle fremmødte bestyrelsesmedlemmer sig.  
 
Pkt. 2 - Formandens beretning 
Se bilag “Formandens beretning” 
 
Der var ingen spørgsmål, og beretningen blev godkendt. 
 
Pkt. 3 - Udvalgenes beretninger 
 
Trænerudvalget ved Iben Dam Nielsen 
Medlemmer: 
Iben Dam Nielsen 
Pia Pallesen 
Stine Bergmann 
 
Se bilag “Årsberetning fra Trænerudvalget” 
 
Spørgsmål: Hvad er en aspirant? 
Svar: Det er en hundefører, som er under uddannelse som instruktør 
 
Hjemmesideudvalget ved Lotte Andersen 
Se bilag “Årsberetning fra Hjemmesideudvalget” 
 
Der var ingen spørgsmål til beretningen. 
 
Aktivitets-, kantine- og husudvalg ved Pia Pallesen 
Medlemmer: 
Helle Brieghel-Müller 
Pia Pallesen 
Helle Alstrup Fritzbøger 
 
Se bilag “Årsberetning fra Aktivitets-, kantine- og husudvalg” 
 
Der var ingen spørgsmål til beretningen. 
 



 

Konkurrenceudvalget ved Kristine Svendsen 
Medlemmer: 
Kristine Svendsen 
Lotte Andersen 
Lisette Rosenquist Christiansen 
 
Se bilag “Årsberetning fra Konkurrenceudvalget” 
 
Spørgsmål: Kan man afholde lokalkonkurrence i agility? 
Svar: ja 
 
Kommentar: Konkurrenceudvalget har ikke kun brug for flere medlemmer for at fordele 
opgaverne til flere. Det er også for sårbart kun at være 2-3 medlemmer i tilfælde af syg-
dom og andet fravær dagen før og på konk.dagen. 
 
Alle beretninger blev godkendt. 
 
Pkt. 4 - Regnskabsaflæggelse ved kasserer Lone Schrøder 
Lone gennemgik resultatopgørelsen. 
Det viste et overskud på kr. 28994-, 
Det skyldes bl.a at vi ikke har haft så mange udgifter til kørselsgodtgørelse, og at vi ikke 
har afholdt trænerfest. 
 
Spørgsmål: Hvor stor er vores egenkapital? 
Svar: lidt over kr. 48.000,- 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Pkt. 5 - Budget samt fastlæggelse af kontingent 
Lone fremlagde budgettet for 2025. 
Taksten for kørselsgodtgørelse er fortsat minimumstakst. 
Kontingentet bliver ikke ændret. 
Klubben har indkøbt en pergola, som vi snart modtager. 
 
Spørgsmål: Hvad er “DM-tilskud”? 
Svar: det er et tilskud, som gives til hundeførere, der har kvalificeret sig til Dch’s DM. Be-
løbet afhænger af, hvor DM afholdes. 
Kommentar: det er utrolig FLOT, at Dch Nivå giver tilskud til Dch’s DM! 
 
Kommentar: Det er urimeligt, at kassereren kun har en måned, fra regnskabet kan afslut-
tes, til det skal fremlægges på generalforsamlingen. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 
Pkt. 6 - Indkomne forslag fra medlemmerne 
Der var ikke kommet nogle forslag. 
 
 



 

Pkt. 7 - Forslag fra bestyrelsen 
Se bilag “Bestyrelsens konsekvens-ændringer af de nuværende vedtægter” 
 
Forslagene blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 8 - Valg af formand 
Allan Maindal blev genvalgt. 
 
Pkt. 9 - Valg af kasserer 
Lone Schrøder blev genvalgt 
 
Pkt. 10 - Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Lotte Andersen (tidligere suppleant) 
Kristine Svendsen (genvalgt) 
 
Pkt. 11 - Valg af suppleanter til bestyrelsen 
Marianne Schmitto (genvalgt) 
Linette Panduro (tidligere bestyrelsesmedlem) 
 
Pkt. 12 - Valg af to revisorer 
Følgende blev genvalgt: 
Mai-Britt Maindal 
Claus Hansen 
 
Pkt. 13 - Valg af revisorsuppleant 
Claus Rosengaard fra forsamlingen 
 
Pkt. 14 - Eventuelt 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer. 
 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen, og takkede for god ro og orden.  
 
Formanden takkede dirigenten for veludført arbejde og takkede instruktører, bestyrelses-
medlemmer og udvalg for deres store indsats - uden dem, ingen klub. 
 
 
 
 
 
 
 
-------------------------   ------------------------- 
Allan Maindal, formand   Lone Schrøder, dirigent 
 
 
 
 
Ref. Iben Dam Nielsen 


